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Dommerfullmektigforeningen 

 
 

 

Referat fra styremøte torsdag 12. september 2024   

kl. 09:30-15:00 
 
Møtested:  Juristenes Utdanningssenter (møterom Marte Kirkerud) 

Deltagere:  Marie Askjem Barstad, Edeline Johansen Tveiten, Elling Sucarrat 

Referent:  Elling Sucarrat 
 

1. Orienteringer 

a. Orientering fra styreleder – Marie  

Marie overtok formelt som styreleder 27.08.2024. Marie orienterte om styrearbeidet i 

høst og i starten av 2025. Ellers ingenting å melde ut over postene nedenfor. 

 

b. Orienteringer fra Samarbeidsrådet – Anja 

DFF har meldt inn sak om dommerfullmektigenes stilling i forbindelse med 

«oppsplitting» av enkelte domstoler. Neste møte i Samarbeidsrådet er 18.09.2024. 

 

c. Orienteringer fra Kompetansekomiteen – Marie 

Karoline deltok på forrige møte og orienterte Marie. Tema var nye modulkurs som rulles 

ut for dommerfullmektigene og dommerseminar neste år. Neste møte i 

Kompetansekomiteen er 14.10.2024. 

 

d. Orienteringer fra Hovedarbeidsmiljøutvalget – Elling  

Intet nytt å melde. Neste møte er 19.09.2024 (digitalt) med fagtema 

«Bemanningsmodellen». 

 

2. Oppfølgingssaker  

a. «Dommerfullmektigens fremtid» - Anja 

i. Intet nytt å melde. Arbeidet med kostnadsberegningen fortsetter. DFF v/Anja 

og Bendik tar kontakt med høyesterettsdommer Cecilie Østensen Berglund 

med invitasjon om å delta i møte med Justiskomiteen. 

ii. Bendik er medansvarlig for implementering av rapporten. 

 

b. Styretur – Anja og Elling  

i. Elling har sendt e-post til kontaktpersoner i tingretten i Helsinki og 

Høyesterett, og bedt om å få tilsendt deres presentasjoner. Så snart disse er 

mottatt skal Elling legge dem inn i den digitale styreturmappen.   

 



2 
 

c. Medlemsundersøkelsen 2024 – Elling 

i. Karoline har sendt ut medlemsundersøkelsen, og Elling vil gjennomgå denne 

på tillitsvalgtsamlingen. 

ii. Elling har bedt JF om å endre utsendingsrutinene, slik at neste års 

medlemsundersøkelse blir sendt til dommerfullmektigenes domstol-eposter 

istedenfor private eposter. 

 

d. Tillitvalgtsamling 13. september 2024 - Edeline og Marie 

i. Status 

1. Antall deltakere (25 inkl. styret), OU-søknad (godkjent), middag 

(booket). 

2. Styremedlemmenes ansvarsområder og praktiske oppgaver under 

samlingen ble fordelt. 

 

e. Lønnsforhandlingene 2024 – Elling og Marie 

i. Lokale lønnsforhandlinger er utsatt  

1. På grunn av streiken er det fare for at det ikke blir gjennomført lokale 

forhandlinger for 2024 i år. Styret vil bruke tiden frem til forhandlingene 

avholdes til forberedelser. 

2. Marie vil kontakte DA for å be om et møte angående lønnssituasjonen til 

dommerfullmektigene. 

ii. Delegert forhandlingsfullmakt er gitt til dommerfullmektig 1 til Oslo.  

iii. Forberedende møte på Teams utsatt på ubestemt tid. 

1. Elling og Marie stiller på neste møte når det annonseres. 

iv. Økonomi under lønnsforhandlingene 

Dette blir trolig utsatt til 2025 og må derfor inkluderes i DFF sin søknad om 

midler i januar. 

 

f. Forhandlinger med DA om fengslingssatser 5. april 2024 – Anja og Bendik  

i. Styret avventer tall fra DA for å se konkret hvordan fengslingssatsene slår 

negativt ut. Dette vil også bli tatt opp av Anja i Samarbeidsrådet. 

ii. Anja kontakter DF for å undersøke muligheter for å ha en felles strategi. 

 

g. Nytt styremedlem høsten 2024 – Marie 

i. Bendik er valgt inn i styret i henhold til styrets innstilling. 

 

h. Julebord 13. desember 2024 – Bendik  

i. Status: Bendik var ikke til stede. 

ii. Økonomi: Bendik var ikke til stede. Bendik søker om OU-midler for å 

gjennomføre styremøte og julebord. 
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i. Reversering av domstolsreformen for enkelte domstoler - Anja 
i. DA har holdt orienteringsmøte for de aktuelle domstolene.  

ii. Reverseringen skal være tema i neste møte i Samarbeidsrådet. 

iii. Styrets forslag er at dommerfullmektigene på de små rettsstedene (1 fast 

dommer) flyttes til det største rettsstedet. 

 

3. Nye saker  

a. Utvide DFFs medlemskap - Marie 

i. Styret diskuterte fordeler og ulemper ved å inkludere jordskiftefullmektiger og 

utredere i en forening med dommerfullmektigene. 

ii. Styret vil anbefale at DFF fortsetter som en organisasjon kun for 

dommerfullmektiger grunnet ulikheter i arbeidsoppgaver og arbeidsvilkår. 

 

b. Nye styremedlemmer – vinter og vår 2025  

i. Edeline og Anja vil tre ut av styret i desember 2024. 

1. Styret vil starte rekrutteringsprosessen i løpet av høsten 2024.  

2. Tentativ tidsplan:  

a. Marie sender ut e-post om ledige verv i midten av september.  

b. Frist for så sende inn søknad er i slutten av september/starten av 

oktober.  

c. Intervjuer gjennomføres i midten/slutten av oktober.  

d. Styret innstiller kandidater i starten av november. 

e. Nye medlemmer innstilles og deltar på styremøtet i desember. 

ii. Marie og Elling varslet om at de vil tre ut av styret i mai 2025. 

 

4. Økonomi – Edeline og Marie 

a. Status 

i. Marie orienterte om status. Det ble rapport inn bruk av budsjetterte midler til 

JF i august. Det vil bli søkt om OU-midler til fremtidige styresamlinger. 

 

b. Verv 

i. Edeline overtar vervet som økonomiansvarlig. Marie orienterte om vervet. 

Marie sørger for at Edeline får nødvendig informasjon og tilganger for å utføre 

oppgavene som ligger til vervet. 

 

5. Eventuelt  

i. Styret foreslår at det utarbeides interne rutiner for verv og praktiske oppgaver 

som styremedlemmene håndterer (tillitsvalgtsamling, styretur, møter etc.). 

ii. Neste styremøte er 13. november 2024 kl. 08:00 til 12:00 (digitalt). 

 


